

Ref : ADM/LMN/2022/48 : المرجع  
Date: 12/11/2022 : التاريخ

**LOCAL MARINE NOTICE IN ABU DHABI**

النشرة البحرية المحلية لإمارة أبوظبي

**To :** All users of waterways, mariners and maritime operators in Abu Dhabi

إلى : جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة والمشغلين البحريين في أبوظبي

**Location :** Al Zahiyah- near beach Rotana Hotel - Abu Dhabi

الموقع : الزاهية - بالقرب من فندق روتانا الشاطئ - أبوظبي

**Subject :** Beach Construction work

الموضوع : أعمال بناء الشاطئ

Please note that beach construction and development work will commence in front of Beach Rotana hotel. Work will start from 16<sup>th</sup> of November 2022 and expected to complete in June 2023. There will be movements of barges in local waterways transporting construction material for the project.

نلفت إنتباهكم أن أعمال بناء وتطوير الشاطئ أمام فندق روتانا الشاطئ ستبدأ بتاريخ 16 نوفمبر 2022 ومن المتوقع أن تنتهي في شهر يونيو 2023. وعليه، ستشهد المنطقة حركة للوسائل البحرية والبارجات التي تنقل مواد البناء للمشروع.

All users of waterways, mariners and maritime operators are advised to exercise extra cautions and stay away from the area and take all the necessary precautions.

على جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة والمشغلين البحريين توخي الحيطه والحذر والبقاء بعيداً عن المنطقة واتخاذ جميع الاحتياطات اللازمة.

Illustrative map is attached.

مرفق خريطة لموقع الأعمال.



سيف المهيري

المدير العام - ابوظبي البحرية

**Capt. Saif Al Mheiri**  
**Managing Director - Abu Dhabi Maritime**



## Illustrative Map Beach construction area

